
 
REFERAT 

Bestyrelsesmøde den 11. november 2024 
kl. 17:30 i klubben  

Afbud: AC, LK og SE 

1) Korte punkter +/- 5 min. pr. pkt.  

A. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 
 

B. Status fra Membership – AF. 445 medlemmer. 
 

C. Økonomi, herunder bankstatus, regnskab, etc. – SBS: der er møde på torsdag vedr. economics 
systemet.  
 

D. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD: Der har været et godt RC møde, hvor to 
nye RC´ere blev præsenteret, Croma og John Arnold. Henrik Møller er trådt ud. God feedback omkring 
tirsdags- og torsdagsturerne og start Caps tirsdag og forskellige steder torsdag. Nyt møde i februar, 
hvor ønsker / kommentarer fra ”bestyrelsen laver mad” kommer med i planlægning af forårets ture.  

E. Loh og Charity – SH: Vi har lige været på årets Loh sommerhustur. 24 deltagere, stor succes, som der 
allerede nu er tilslutning til bliver gennemført i 2025. Charity: årets donation til Reden, 25.000 kr., er 
planlagt og delvist indkøbt. Vi har en aftale med make up firmaet GOSH, som gerne vil sponsorere 
noget, og resten får vi til en fantastiks pris. Årets gaver afleveres den 20 december af charity-udvalget.  
 

F. Baren – status – AC: afbud fra Arne, så pkt afventer.  
 

G. Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt 
medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, 
sms, facebook mv.: se pkt 3 C 
 

H. CAPS, status – LK: afventer, LK har meldt afbud 

3) Diverse +/- 2 min. pr. pkt.  

A. Hjemmeside: Update –AF. Aros og Syd vil måske også gerne med på vores hjemmeside-look. Vi har 
fået et tilbud tilbage i august måned, der er lavet et par ændringer. AF og William er i tæt kontakt 
angående vedligeholdelseskontrakt der bl.a. opridser spilleregler op om vagttelefon, udvikling af nye 
funktioner, backup m.m. HOG CPH må forberede sig på egen vedligeholdelseskontrakt indtil Aros og 
Syd evt kommer med på systemet. Herefter åbner der sig mulighed for én samlet kontrakt til en, for 
de 3 chapters, stærkere pris. 
 

B. Support af RCs med Calimoto navigation – Skal HOG CPH betale for dette? 
Niveau kr. 4000-5000 kr. for sæson 2024 – AD: ved RC møde blev det vendt, om HOG skulle betale for 
calimoto til alle RC´ere. Vi stemmer om det, og alle stemmer for, at RC´erne får 500 kr. ved 
sæsonstart, til tilskud til calimoto. MD sørger for, at udfylde en seddel til SDS, hvor alle RC har oplyst 
navn og kontonummer.  
 

C. Opmærksomhed omkring potentiel gruppering/klikedannelse i klubben – MD / AD 
Har det noget på sig, og hvad kan/skal der gøres ved det? Bestyrelsen er opmærksom på at forebygge 
utilsigtede t grupperinger. Vi beslutter enstemmigt, at ved fremtidige fester og lignende 
arrangementer (hvor der er bord-dækning) laver vi ”bord-plan”, så alle bliver rystet sammen og man 
ikke ”bare” sætter sig sammen med dem man plejer at sidde sammen med.  Bord-plan kan f.eks være 
ved lodtrækning.  
 

D. Bestyrelsen laver mad – der er taget udgangspunkt i spørgsmål fra 2023 – Se vedlagte bilag. 
Skal disse spørgsmål rettes til/ændres? - AD: Alle: AD retter det til efter en snak om pkt. De rettes til, 
og AD tager det med til Bestyrelsen Laver Mad den 19.11.24. 
 



E. Fastlægning af kommende 2 mødedatoer:  bestyrelsesmøde den 16. december 2024 med smørrebrød, 
nytårskur 10. januar 2025, frivillig-fest den 18. januar og bestyrelsesmøde 27 januar 2025.  Obs på, at 
frivillig-festen er et bestyrelses-arrangement mht. borddækning, planlægning og oprydning.  
 

F. Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå 
 

G. Evt. AF: på hjemmesiden skal brugerrettigheder for MD og SH rettes, så vi kan oprette arrangementer. 
AF laver en vejledning og indkalder til en gennemgang af proceduren.  

Afslutning kl. 19.25 

 


